

龍年虎斑套餐

Year of the Dragon Yellow Skin Tiger Garoupa Set Menu

脆皮燒豬肘

Roasted Pork Knuckle

川芎白芷天麻魚皇湯

Double-boiled Tiger Garoupa Soup with Dahurian Angelica Root and Szechwan Lovage Rhizone

西芹百合 XO 玉帶子

Sauteed Scallops, Lilb Bulb and Celery in XO Chili Sauce

辣子蝦球

Sautéed Prawns with Chili and Garlic

蠔旱八頭鮑魚伴玉掌

Braised 8-head Abalones and Goose Webs in Oyster Sauce

蘭花黃皮老虎斑球

Sauteed Yellow Skin Tiger Garoupa with Brocolli

玫瑰頭油雞煲

Permium Soy Sauce Marinated Chicken in Clay Pot

瑤柱扒時蔬

Braised Vegetables with Conpoy

白酒汁豚肉焗飯

Baked Rice with Iberico Pork in White Wine Sauce

奶皇馬拉糕

Steamed Sponge Cake with Custard

HK\$2,888 for 6 persons (六位用) | HK\$5,688 for 12 persons (十二位用)

TREAT, 首選會會員尊享九折優惠 TREAT & FCC Member enjoy 10% discount offer 需另收加一服務費及茶芥·優惠不適用於獨立包廂或私人宴會。

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。優惠不適用於首選會現金券,房間消費額。

The price is subject to 10% service charge and tea condiments. The offer is not applicable to a private dining room or private chartered event. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts. The offer is not valid for All FCC Coupons, Hotels F&B Dining Credit.

敬請預約及預訂,如有任何查詢請致電 2315-1006

Advance reservation is required. Please call 2315-1006 for reservation.

如有更改, 恕不另行通知 The terms and conditions are subject to change without prior notice.